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PROTOKOLL 

Protokoll fört vid styrelsemöte, Rasklubben för dansk-svensk gårdshund 

 

Datum: 2019-07-28, kl. 20.00 

Plats: Telefonmöte 

Närvarande: Susanne Fagrell, Catrin H Karlsson, Eva Wieslander, Irene Alvarsson, Magnus 

Elmvik, Linda Heintie, Reneé Höglander, Monica Larsson 

Förhinder: Laila Redlund, Agneta Wändell, Anette Almqvist 

Adjungerad: Anita Dandenell  

 

§ 124    Mötet öppnas 

    Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 125    Val av mötessekreterare 

    Utsågs Anita Dandenell att föra dagens protokoll. 

  

§ 126   Val av justeringspersoner 

     Utsågs Renée Höglander och Eva Wieslander att jämte ordföranden justera dagens 

   protokoll. 

 

§ 127     Fastställande av dagordning 

     Dagordningen fastställdes. 

 

§ 128     Föregående mötesprotokoll 

     Styrelseprotokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 129     Ekonomirapport 

     Irene Alvarsson redogjorde för klubbens kontoställning 2019-07-28. 

   Arbetskonto: 140 480 kr 

      Sparkonto: 231 619 kr 

     Sportkonto: 37 873 kr 

        

§ 130     Information från grupperna 

   Sportkommittén 

   Inget nytt. 

  

Utställningsgruppen 

 Arbetet med Rasspecialen är under kontroll. 

 

Arbetsgruppen för avelsfrågor 

  Inget nytt. 

 



Aktivitetsgrupperna 

12-15 st har anmält sig till mötet för aktivitetsombuden på Rasspecialen i Ånnaboda. 

Mkt glädjande.  

 

§ 131    Hemsidan 

  Läget är lugnt. 

 

§ 132    Uppdragslistan 

   Inget nytt. 

 

§ 133    Nytt från SKK o SGVK 

Inget väsentligt har inkommit.  

 

§ 134               Övriga frågor 

  Aktivitetsgruppen i Västerbotten   

  Renée Höglander redogjorde för gruppens lyckade träff, där man förutom promenad 

arrangerat viltspår, vilket var mkt uppskattat. 

   

Hundar med HD C 

Beslöts att hundar med HD C läggs ut på Hanhundslistan med en förtydligande text 

som ingress. Samma text införs både i tidningen, hemsidan och facebooksgruppen. 

Eva Wieslander fick i uppdrag att ombesörja detta. 

 

  Bidrag 

 Renée Höglander meddelade att avtal för styrelsen med Medborgarskolan är ”på 

gång”. Hon undersöker även hur aktivitetsgrupperna skulle kunna registrera sig.  

 

  Stipendiefond 

  Formuleringen om Stipendiefondens kriterier är ”på gång”. 

 

  Kort 

  Kort med en blomstercheck á 50 kr är skickat till våra poängräknare för att visa vår 

uppskattning. Mycket välkommet. 

 

§ 135  Nästa möte 

     Nästa styrelsemöte blir den 25 augusti 2019 kl. 20.00. 

 

§ 136    Mötet avslutas 

     Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

 Anita Dandenell   Susanne Fagrell 

 

  _____________________                _____________________ 

   

 Justeras    Justeras 

 

Renée Höglander   Eva Wieslander 

  

 _________________   _____________________  



                


